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Samenvatting van reacties van omwonenden op de ontwerpen 

Beverweerd en Steenovenweg 
 

In de periode tussen mei en november 2023 heeft de provincie gesprekken met omwonenden gevoerd 

over de plannen in Beverweerd en Steenovenweg. Hieronder vindt u een samenvatting van de vragen 

en opmerkingen van omwonenden met de reactie van de provincie.   

Plannen Beverweerd  
 

Vraag: Enkele jaren geleden is er langs het westelijke perceel een (dure) houten beschoeiing 

aangebracht in combinatie met betonnen blokken. Blijft deze houten beschoeiing? 

Antwoord: De houten onderwaterbeschoeiing blijft aanwezig om de oever te beschermen. De 

betonelementen halen we er wel af en hergebruiken we bij een toekomstig oeverproject. De 

betonnen oeverbescherming is inderdaad enkele jaren geleden aangelegd. Dit om erosie te 

voorkomen. De plannen om natuur te ontwikkelen waren toen nog niet bekend. Anders was deze 

maatregel niet uitgevoerd. 

 

Vraag: In hoeverre staat het uitdunnen van bos in verhouding tot de al stevig ontboste situatie 

aan de andere zijde van het bos, waar twee percelen bijna in zijn geheel zijn gekapt? 

Antwoord: Het gaat hier om het creëren van een mooie, geleidelijke overgang van het natuurlijke 

grasland naar het bos. Het bestaande bos met de grote(re) bomen blijft intact. Van ontbossing is dus 

geen sprake. 

 

Vraag: Welke overlast kan ik verwachten en hoe gaat de provincie deze overlast minimaliseren?  

Antwoord: De wijze van uitvoering wordt in een later stadium bepaald. Wat betreft het ruigteveld 

tegenover het kasteel Beverweerd zal er geen overlast zijn. Voor een aantal maatregelen, zoals 

verlagen van oevers en maaiveld, kan er sprake zijn van enige (geluids)overlast. Hierover informeren 

wij omwonenden tijdig per brief. Tijdens de werkzaamheden kunnen omwonenden ook altijd contact 

opnemen om eventuele overlast te melden.   

 

Vraag: Welke invloed kunnen bewoners of organisaties hebben op de plannen? 

Antwoord: Met de bewonersbrief, website en bijeenkomsten nemen wij belanghebbenden, 

waaronder bewoners en organisaties, mee in onze plannen.  Een deel van de maatregelen is op 

eigendom van het Landgoed Beverweerd, waardoor de invloed van derden op de plannen beperkt is. 

We hechten veel waarde aan het informeren van omwonenden over onze plannen en horen graag wat 

omwonenden ervan vinden. Hun reacties en ideeën proberen we zo goed mogelijk te integreren in de 

verdere uitwerking. 

 

Vraag: Wat moet ik me voorstellen bij een ruigteveld? 

Antwoord: Het ruigteveld tegenover het kasteel Beverweerd blijft net als nu een open veld. We willen 

er niks planten, maar wijzigen alleen het beheer van agrarisch naar natuur. Dit betekent dat er minder 

gemaaid wordt om de ontwikkeling van de natuurlijke vegetatie de kans te geven. We verwachten 
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geen toename in de overlast van de Japanse Duizendknoop, omdat er naar verwachting juist minder 

gemaaid kan en zal worden. 

 

Vraag: Hoe zien de ecologische stapstenen eruit? 

Antwoord: Op de website staan onder het kopje “downloads” de ontwerptekeningen van de plannen, 

inclusief foto’s. Ook is er een interactieve kaart gemaakt om een beeld te geven van de plannen. Het 

is altijd mogelijk een afspraak te maken met de projectleider die in een persoonlijk gesprek een 

toelichting kan geven.  

Plannen Steenovenweg 
 

Vraag: De percelen langs de Steenovenweg worden na inrichting verkocht. Hoe is deze verkoop 

geregeld? 

Antwoord: Bij de verkoop van gronden door de provincie handelen we volgens het provinciale 

grondbeleid en de geldende wet- en regelgeving. Een onderdeel hiervan is dat bij voornemens tot 

verkoop we dit publiceren op de website van de provincie. 

https://experience.arcgis.com/experience/85f9e0447f0c45f1bd00c7d1c157779a/
https://www.provincie-utrecht.nl/onderwerpen/natuur/grondverkoop-en-pacht
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